
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Закінчення іменників чоловічого роду 
в родовому відмінку однини

У цьому тексті тобі траплялися іменники чоловічого роду, 
які в родовому відмінку однини (кого? чого?) мають різні 
закінчення: вулканА, але попелУ. Від чого це залежить? 
І як знати, яке закінчення вживати? У пригоді може стати 
таке правило:

Якщо слово позначає конкретний, чітко 
окреслений предмет або особу, то 
використовуємо закінчення –а, –я: вулкана, 
острова, смартфона, чоловіка.

Якщо слово позначає неконкретний предмет 
чи їх сукупність, явище природи використовуємо 
закінчення –у, –ю: попелу, диму, снігу, ґрунту.
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Знайди в тексті книжки слова чоловічого роду, 
вжиті в родовому відмінку однини. Випиши їх 

та познач закінчення.

Тепер ти знаєш більше про те, як правильно 

утворювати відмінкові закінчення іменників!


